
Association of Chinese and Comparative Literature
Presidential Election Candidate Nomination Form
會長選舉候選人提名表


All current members are eligible to run for the presidency of the ACCL. (For the purposes of this election, anyone who is on an ACCL email list, a member of an ACCL group on Facebook or WeChat, or a past attendee of an ACCL conference will be considered a member.)  In accordance with the ACCL Constitution, any nomination must be supported by three current members in addition to the nominee.  This form is due Tuesday, July19, to Nicolai Volland at nmv10@psu.edu.

凡是本會現任會員均有參選會長職位之資格。會員定義：列於本會電郵通訊名單、臉書頁、WeChat群者，以及本會雙年會與會者，均視爲會員。選舉模式由本會會章而規定；每件提名需附有三位現任會員做支持。提名表煩請於2022年7月19日前寄給本會會長傅朗 Nicolai Volland （電郵信箱：nmv10@psu.edu）。

Nominee 提名候選人:		

Email 電郵地址: 				 


Member Endorsements 候選人之支持者:

Name姓名 1:			Email: 

Name 姓名2: 			Email: 

Name 姓名3:			Email: 


Please attach a candidacy statement (recommended length 500 words) suitable for distribution to the ACCL membership along with the ballot. 

提名表格請附上候選人説明（約500字），以便隨選票向本會會員發佈。
